
Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
25. 9. 2018 
Kolej Orlík 

Zápis provedl: Stanislav Jeřábek 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:10  

1 Schválení programu schůze 
Prezident Jozef Šebák přivítal přítomné na prvním zasedání po prázdninách. Program zůstal            
téměř v původní podobě před 10 dny. 
 

1. Schválení programu zasedání (vede: J. Šebák, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
2. Představení delegátů (vede J. Šebák, typ: informace, čas: 5 min.) 
3. Schválení zápisů (vede: J. Šebák, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
4. Info z klubů (vede: J. Šebák, typ: informace, čas: 10 min.) 
5. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: diskuze, čas: 5 min.) 
6. Schválení účetní závěrky SU ČVUT za rok 2017 (vede: J. Šebák, typ: 

hlasování, čas 10 min.) 
 

7. Různé (vede: J. Šebák, typ: informace, čas: dle potřeby) 
8. TPPPPPPPP (vede: J. Šebák, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby) 

 
Usnesení 18-07-01: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání poslaný do konference          
Parlamentu 24. září 2018.” 
OHP: 10; 10:0:0 → Usnesení přijato 
 

2 Představení delegátů 
Nový delegát nebyl přítomen, došlo k přeskočení bodu. 
 

3 Schválení zápisů 
J. Šebák: Kdo četl všechny zaslané zápisy? Přihlásila se většina delegátů. 
Došlo k zapracování připomínek ve všech zápisech. 
J. Šebák: Chcete hlasovat jednotlivě nebo dohromady? 
S. Jeřábek: Jsem pro en bloc. 
J. Rubáš: Dohromady, pokud nemá nikdo nic proti. 
 
Usnesení 18-07-02: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápisy ze zasedání 19. října 2017, 15.            
března 2018, 11. dubna 2018 a 15. května 2018 zaslané do konference Parlamentu 16.              
září 2018 po zapracování formálních připomínek.” 
OHP: 10; 9:0:1 → Usnesení přijato 
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4 Info z klubů 
HK: Máme vyhlášeny doplňovací volby. Chystáme seznamovací grilovací párty. Máme          
problém za sebe sehnat náhrady. 
BUK: Přes prázdniny klid, chystáme Akci Prvák a výjezdní zasedání klubu především pro             
nové aktivní členy. 
AVC: Vyzdvihl bych 2 velké akce ještě z konce června, a to 24-hodinový stream              
z Mercedesu jedoucího přes ČR a záznam konference HLAI na ČVUT. Chystáme se na             
týden Vědy a techniky, Vítejte na ČVUT a další. 
ISC: Začínáme přípravy s Orientation week, registrujeme do klubu. Měli jsme první            
seznamovací párty a párování lidí na učení jazyků. Proběhne u nás sjezd ESN z celé ČR. 
BEST: Máme nové Představenstvo, jsem nový Prezident. Proběhl Letní kurz s 24 studenty             
z celé Evropy. Plánujeme EBEC jako každý rok. 
STOH: Přes léto jsme měli otevřeno jen občas ve středu. Nechali jsme si vymalovat celou               
klubovnu včetně topení a stropů. Na konci srpna jsme půjčovali hry na různé seznamovací              
akce. 
KK: Plánujeme další akce ve spolupráci s Duchovní správou ČVUT v rámci běžného             
provozu. Máme vyčištěné koberce v klubovně a budeme snad mít nový nábytek. 
SIN: Vybudovali jsme optickou páteřní síť na SIN a koupili nové switche, za to děkuji               
Milanovi ze SÚZ. Budeme mít mexickou seznamovací párty, chystáme výjezdko,          
rekonstruujeme MM a budeme mít doplňovací volby na zástupce Sinkuleho koleje. 
SH: Hlavní akce byla SNT s cca 80 zahr. studenty z GER, FRA a SVK. Za SU se zúčastnila                   
hlavně SIN. Děkuji centrále za pomoc s organizací. Stěhujeme centrální serverovnu.           
Momentálně nefunguje kabelové připojení, wi-fi běží s výpadky. Rezignovala část centrály           
(provozní technik a projektová manažerka), hledáme náhradu. Chystáme akci prvák. 
FIT++: Pomáhali jsme na ICS - kurz od Stanford university na FITu. Členové působili jako               
lektoři i jako organizátoři závěrečné grilovačky. Od posledního PAR proběhly 2 FITtripy na             
Říp a na Macochu. Ve čtvrtek proběhne HelloFIT, chystáme se na další semestr. 
OK: Uklidili jsme serverovnu. Plánujeme seznamovák, obnovu klubovny a nákup          
klimatizace do serverovny. 
Galibi: V červenci 6. ročník vody (50 lidí), táborák, stánek na Prague Pride. Chceme ještě               
poslední táborák a proběhne seznamovák společně s klubem Charlie. 
 
 
 

5 Info z Akademického Senátu 
S. Jeřábek: Poslední zasedání proběhlo v červnu v den nahlášené bomby v Dejvicích.             
Tehdy se projednával především nový prorektor R. Holý a situace na CIIRC. 
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6 Schválení účetní závěrky SU ČVUT za rok 2017 
Vidíte to, co musí být zveřejněno v rejstříku. Celou závěrku včetně výkazu zisku a ztrát mám                
tady u sebe, pokud ji někdo chcete vidět. 
Kdo se koukal? Málo 
Kdo tomu rozumíte? Skoro nikdo. 
 
19:45 přichází A. Příhoda 
 
Oproti minulému období máme vykázaný plusový hospodářský výsledek ve výši 295 tisíc po             
zdanění. Povinnost zveřejňovat účetní závěrku do rejstříku vyplývá z občanského zákoníku,           
tedy od roku 2014. Ty starší už máme v rejstříku nahrané, to jsem udělal. Závěrku za rok 2017                  
máme povinnost schválit do konce roku. 
Díval jsem se na některé naše spřátelené organizace, nikdo účetní závěrky v rejstříku nemá. 
Tuto účetní závěrku zpracovala naše účetní firma v rámci smlouvy. 
 
Usnesení 18-07-03: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje účetní závěrku SU ČVUT za rok 2017.” 
OHP: 11; 11:0:0 → Usnesení přijato 
 
 

7 Různé 
A. Příhoda: Představování delegátů: Jsem Aleš a už k vám chodím nějakou dobu. Jsem rád,               
že jsem se po půl roce přemlouvání donutil přihlásit se a budu se moct podílet. Letos končím                 
inženýra na FBMI a už jsem dostal nabídku na doktorát. 
 
J. Rubáš: Mám dotaz na Vítejte na ČVUT, kde vstupné na místě pro jiné VŠ je 230 Kč.                  
Přemýšleli jste o zvýhodnění členů SU z jiných škol? 
Mimo ISIC a obdobně budeme akceptovat i kolejenku z kolejí ČVUT. 
 
J. Kapoun: Nové sídlo. Je v plánu centrální řešení razítek? Každý má jiný vzor, nemá smysl to                 
řešit centrálně. 
Dnes nám na FB přišla nabídka na brigádu ohledně vylepování plakátů na dveře od pokojů.               
Dostali jste ji taky? Nikdo jiný. 
 
A. Příhoda: Info z klubů: Během léta jsme připravili tým, rozšířili ten realizační, sehnali              
sponzory, naplnili rozpočet. Všichni 3 rektoři potvrdili spolupráci na další rok.Proběhl try-out s             
více než 40 novými hokejisty, které jsme protřídili. Chystáme se na první soutěžní zápas              
v úterý 9. října, určitě přijďte. O víkendu jsme byli na konferenci v rámci Erasmus+, která bude                
i 20. října v Praze pořádaná námi, kde budou lidé z různých univerzit mluvit o sportu ve světě                  
na jiných univerzitách. 
 
K. Křenek: Pokud chcete razítko, já mám gravírku. Ozvěte se a můžeme se domluvit na               
podmínkách. 
 
V. Kaiser: Mám si stěžovat, že jsme údajně před podpisem neviděli finální verzi smlouvy              
o posilovnách. V konferenci byla téměř finální verze, připomínky byly zapracovány. Největší           
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připomínka byla právě z HK ohledně rozpisu jednotlivých položek v případě nájemní smlouvy,             
která ale s HK není. Smlouvy jsou již ve veřejném registru. 
Chválím za informace z chodu SÚZ, za informace o hospodaření. 
 
A. Příhoda: Chválím Centrálu za vzornou reprezentaci na FyzioTmelu. 
 
J. Šebák: Máme nové sídlo v rejstříku. Jsou tam i nové stanovy ověřené přes autorizovanou               
konverzi. Žádám o uvádění nové fakturační adresy na všech fakturách. 
Kolejné se zvýšit nemůže bez souhlasu AS, což je v doložce. Vyžádali jsme nějaké podklady,               
které máme a budeme projednávat také v RSS. Zvýšení by mělo být od listopadu a v říjnu jsou                  
dvě zasedání AS, tedy máme prostor k projednání. Důvodem je snaha získat peníze na              
rekonstrukce, přesněji na spoluúčasti projektů k rekonstrukcím kolejí. Buben, HK, pak některé            
bloky na Strahově a jeden blok na Podolí. 
 
20:11 přišel R. Volf 
 
Standa jako předseda RSS svolal zasedání RSS s KSÚZ a vyplněnost doodlu je tristní. 
 
K rámcové smlouvě proběhne setkání v druhé polovině října tak, aby byla dotažena do února               
2019. 
M. Hošna: Kolikrát jste se sešli od podpisu toho, že se budete scházet? S minulým vedením                
jednou, se současným jsme čekali na klíčové osoby řešení, které před prázdninami ještě             
nebyly. 
 
Jsem zklamán z toho, v jak malém počtu se GDPR skupinka schází. Většinou jsme byli do 5                 
lidí, někdy jen 2. Chválím SH a SIN. Zbytek je slabší. 
J. Rubáš: Proč nechodí odpovědní zástupci za kluby? 
R.Volf: Pátky nevyhovují. 
P. Valach: Několikrát se někdo připojil vzdáleně, i to je možnost. 
J. Šebák: Pošlu email do konference OOU s nabídkou jiného termínu než pátky. 
J. Rubáš: Připomínám náš dotazníček pro požadavky jednotného formuláře. 
 
Z odvodů nám chybí něco přes milion a blíží se nám dvě obrovské akce. 
O. Rybola: Co zvýšení odvodů do budoucna? 
Líbí se mi, jak uvažuješ, ale problém není ve výši, nýbrž v termínu, kdy jsou odvody                
zaplacené. 
 
J. Rubáš: SH dodá odvody do 2 dnů. 
J. Šebák: Pokud by ty peníze nebyly, tak si dovolím sáhnout na rezervu. 
 
Chtěl bych ještě aktualizovat IP o odvodech a to především zahrnutím zájmových klubů.             
Především 2 kluby (EFD a BEST) teď velmi čerpají služby SU, SU za ně odvádí daň, ale kluby                  
se na tom nijak nepodílejí. Dál bych zahrnul způsob, jak řešit případné problémy s cashflow               
způsobené pozdním odevzdáním hlášení. Doodle na schůzku půjde do legislativky i PAR. 
 
Honza Mára vás pozval do VIPu na vítání a Strahov Open Air. Vpisujte se do tabulky. 
 
Je zájem o existenci jednotného IS primárně pro evidenci členů? 
J. Rubáš a efd projevili souhlas 
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J. Kapoun: Aby byla vůle, tak by to mělo mít přínos pro ně. 
HK kývá, Orlík se zdržuje 
 
 
Výjezdní zasedání proběhne v termínu od 2. do 4. listopadu v Kruhu u Jilemnice. Co chcete                
řešit? 
J. Rubáš: Líbilo se mi to minulé, takže jedno nosné téma a zbytek pro náš rozvoj by se mi                   
líbilo. 
J. Šebák: Jako to nosné mě napadlo IP o odvodech. 
 
Pro volby navrhuji tyto termíny: 1. října vyhlášení. 1. 11. deadline na kandidátky, 2. až 4.                
výjezdko, 6. debata, 7. volba. 
všeobecný souhlas 
Tak asi v takovém duchu pošlu příští týden oficiální email. 
 
Čeká nás volba nového prezidenta, aktualizace předpisu o odvodech, o hlášení, dotáhnout            
smlouvy se SÚZ a rámcovku. Máte ještě něco, co bychom měli zvládnout? 
J. Rubáš: Společně s legislativkou a OOU jednotný formulář. 
 
 
 
Konec zasedání 21:02 

 

Zapisovatelé: Stanislav Jeřábek 

Ověřovatel: Jozef Šebák 
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